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Tilstede: 

 Ordfører Monica Nielsen    Alta kommune  

 Formannskapsmedlem Odd Erling Mikalsen Alta kommune 

 Rådmann Bjørn Atle Hansen    Alta kommune 

 Ordfører Marianne S. Næss    Hammerfest kommune 

 Varaordfører Terje Wikstrøm   Hammerfest kommune 
 Rådmann Leif Vidar Olsen    Hammerfest kommune  

 Ordfører Eva D. Husby    Hasvik kommune 

 Rådmann Erik Arnesen    Hasvik kommune 

 Ordfører Stein Thomassen    Loppa kommune 

 Rådmann Frank Bækken    Loppa kommune 

 Ordfører Bernth Sjursen    Måsøy kommune 

 Ordfører Aina Borch     Porsanger kommune 

 Rådmann Bente Larssen    Porsanger kommune 

 Bente Olsen Husby     Daglig leder 
 

Møtet ble ledet av rådsleder Marianne S. Næss. 
 
Forfall: 

 Rådmann Odd Børge Pedersen   Måsøy kommune 
 Ordfører Jan Olsen     Nordkapp kommune  
 Rådmann Stig A. Kjærvik    Nordkapp kommune 

Eksterne deltakere i møtet: 

 Ordfører Eirik L. Mevik    Kvænangen kommune  
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Program i møtet 
 
Mandag 7. juni: 
 
Kl. 10.30-11.30   Velkommen 

Sak 20/21 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Sak 21/21 Godkjenning av Årsmelding og Årsregnskap 2020, samt 

revisors beretning 2020 
 
Sak 22/21 Innspill til eierkommunene ifm. Eierskapsmeldinger 

Oppfølging av sak 15/21, der rådet vedtok at man ønsket å 
utvikle et skriftlig dokument som peker på hvilke utfordringer 
rådet står ovenfor og hvilke forventninger rådet har til 
eierkommunene. 
Rådet drøfter forslag til innspillsdokument, som etter eventuelle 
justeringer sendes ut til behandling i formannskapene i hver 
medlemskommune. 

Kl. 11.30-12.00 Lunsj 
 
Kl. 12.00-13.30 Sak 23/21 Høringsuttalelse – Fremtidens organisering av 
     luftambulansetjenesten 
 

Sak 24/21 Marint vern av Lopphavet 
 

   Sak 25/21  Utfordringer - Transport på sjømatveiene i  
     Vest-Finnmark 
 
Kl. 13.45-14.00 Pause 
 
Kl. 14.00-15.30 Sak 26/21 Videre prosess med Kvænangen kommune 

 Oppfølging av sak 4/21, sak 5/21 og sak 14/21, angående videre prosess der 
Kvænangen kommune ønsker å sondere muligheten for å bli medlem av Vest-
Finnmark Rådet.  
 Utfordringer og muligheter som må belyses i den videre prosessen 

 
   Sak 27/21  Orienteringer og drøftinger 

Orienteringer: 
 Tilsvar fra Justis- og beredskapsdep., uttalelse om helipads 
 Tilsvar Nærings- og fiskeridep., uttalelse om snøkrabbe 
 Forum-Reiseliv 2021 
 Inntektsutvalgets arbeid v/Bjørn Atle Hansen 
 Generalistkommuneutvalgets arbeid v/Bente Larssen 

 
Drøftinger: 

 Deltakelse på Aqua-Nor 2021 (Trondheim, 24.-27. august) 
 Koronapandemien – Utfordringer og eventuelle behov for samarbeid 

 
Sak 28/21 Eventuelt 

Møtet avsluttet kl. 14.00  
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Saksliste: 
 
Sak 20/21  Godkjenning av innkalling og saksliste 
Sak 21/21 Årsmelding og Årsregnskap 2020, samt revisors beretning 2020  

Sak 22/21 Innspilldokument – kommunenes eierskapsmeldinger 
Sak 23/21 Høringsuttalelse – Fremtidens organisering av luftambulansetjenesten 
Sak 24/21 Marint vern av Lopphavet 
Sak 25/21 Utfordringer – Transport på sjømatveiene i Vest-Finnmark 
Sak 26/21 Videre prosess med Kvænangen kommune  
Sak 27/21 Drøftinger og orienteringer 
Sak 28/21 Eventuelt  
 
Sak 20/21 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Enstemmig vedtatt: 
 
Innkalling og saksliste godkjennes. 
 
 
Sak 21/21 Årsmelding og Årsregnskap 2020, samt revisors beretning 2020  
 
Enstemmig vedtatt: 
 
Årsmelding, årsregnskap og revisjonsberetning 2020 godkjennes. 
 
Sak 22/21 Innspilldokument – kommunenes eierskapsmeldinger 
 
Enstemmig vedtatt: 
 
Vest-Finnmark Rådet godkjenner fremlagte forslag til dokument, som er tenkt benyttet i ulike 
prosesser i rådet og i medlemskommunene. 
 
Dokumentet endrer navn til følgende: Notat – Rådets rolle og arbeidsform 
 
Dokumentet oversendes den enkelte medlemskommune, for politisk behandling i 
formannskapene. Etter at den enkelte medlemskommune v/formannskapene har kommet med 
sine tilbakemeldinger og innspill, ferdigstilles dokumentet og legges frem til endelig politisk 
behandling i Vest-Finnmark Rådet. 
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Sak 23/21 Høringsuttalelse – Fremtidens organisering av luftambulansetjenesten 
 
Enstemmig vedtatt: 
 
Vest-Finnmark Rådet mener at luftambulansetjenesten bør organiseres i offentlig regi, der 
luftambulansetjenesten ses på som en integrert del av den totale ambulansetjenesten. 
Samarbeidet med frivillig sektor bør formaliseres og utredes i nye driftsmodeller.  
 
Vest-Finnmark Rådet fatter derfor følgende vedtak i saken: 
 
 Vest-Finnmark Rådet mener luftambulansetjenesten bør organiseres i offentlig regi, der 

luftambulansetjenesten ses på som en integrert del av den totale ambulansetjenesten.  
 Den statlige overtakelsen bør skje trinnvis for å bygge kompetanse i 

spesialisthelsetjenesten, sikre kontinuitet og kvalitet i tjenesten og ivareta sikkerhet for 
ansatte og pasienter.  

 Det er et nært men uformelt samarbeid mellom det offentlige helsevesenet og Stiftelsen 
Norsk Luftambulanse. Dette samarbeidet bør formaliseres og det bør utredes ulike modeller 
for samarbeid innenfor en modell med offentlig drift av tjenesten. 

 
Sak 24/21 Marint vern av Lopphavet 
 
Enstemmig vedtatt: 
 
Vest-Finnmark Rådet viser til tidligere uttalelser gitt i forbindelse med den pågående prosessen 
for marint vern av Lopphavet (se vedlegg). 
 
Vest-Finnmark Rådet vil komme med følgende presiseringer, som vi ber Miljø- og 
klimadepartementet ta hensyn til før vernevedtak fattes av kongen i statsråd: 
 

1. Vest-Finnmark Rådet stiller seg positiv til marint vern av fem foreslåtte 
referanseområder i tilknytning til Lopphavet, men vi kan ikke akseptere et verneomfang 
på 3.045 km2. 

2. Vest-Finnmark Rådet foreslår et vern på inntil 1.500 km2, som vi mener på en god måte 
vil ivareta vern av de foreslåtte referanseområdene. En viktig forutsetning for marint 
vern av Lopphavet er at dette ikke vil sette begrensninger for fiskeri i verneområdene 
(med unntak av de klart avgrensede områdene for korallrev). 

3. Vest-Finnmark Rådet forventer at våre kommune også i framtiden skal ha selvråderett 
over våre kystnære havområder. Forvaltning av Lopphavet verneområde skal tillegges 
de kommuner som omfattes av vernet. Det kan ikke aksepteres at dette skal tillegges 
Statsforvalter eller styret i Seiland nasjonalpark (slik det er foreslått i henholdsvis Meld. 
St. 29 (2020-2021) «Heilskapleg plan for bevaring av viktige område for marin natur» 
og fra Miljødirektoratet). 

Vest-Finnmark Rådet ber i sakens anledning om et snarligst mulig møte med statsråd Sveinung 
Rotevatn, i forkant av videre prosesser i forhold til marint vern av Lopphavet.  
 
 
  



 

6 
 

Sak 25/21 Utfordringer – Transport på sjømatveiene i Vest-Finnmark 
 
Enstemmig vedtatt: 
 
Vest-Finnmark Rådet godkjenner tilbud og prosjektbeskrivelse fra Visjona, datert 28. mai 2021.  
 
Kostnadsrammen er kr 300.000,- eks. mva., og finansieres som følger: 
 
Finansieringsmodell Sum eks. mva Totalbeløp 
Driftsfond inkl. Porsanger, fondsnr 2510080077 150.000,- 150.000,- 
Alta og Hammerfest 25.000,- x 2 50.000,- 
Hasvik, Loppa, Måsøy, Nordkapp og Porsanger 20.000,- x 5 100.000,- 

Sum totalt eks. mva 300.000,- 
 
Ordførerne i medlemskommunene fungerer som referansegruppe for prosjektet.  
 
Daglig leder Bente Olsen Husby ivaretar rollen som prosjektansvarlig (PA) i prosjektet.  
 
 
Sak 26/21  Videre prosess med Kvænangen kommune 
 
Enstemmig vedtatt: 
 
Rådets medlemskommuner er positive til videre prosess med tanke på eventuell innlemmelse 
av Kvænangen kommune i Vest-Finnmark Rådet.  
 
Rådet avventer videre prosess i Kvænangen kommune, før saken belyses og drøftes videre i 
Vest-Finnmark Rådet. 
 
 
27/21 Orienteringer og drøftinger 
 
Orienteringssaker: 
 
1. Tilsvar fra Justis- og beredskapsdep., uttalelse om helipads 

Daglig leder orienterte. 
2. Tilsvar fra Nærings- og fiskeridep., uttalelse om snøkrabbe 

Daglig leder orienterte. 
3. Forum-Reiseliv 2021, 1.-2. november på Scandic Alta 

Daglig leder (prosjektansvarlig) orienterte om status og veien videre 
4. Inntektsutvalgets arbeid 

Utvalgsmedlem Bjørn Atle Hansen, rådmann i Alta kommune, orienterte. 
5. Generalistkommuneutvalgets arbeid 

Utvalgsmedlem Bente Larssen, kommunedirektør i Porsanger kommune, orienterte. 
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Enstemmig vedtatt: 
 
Pkt. 1: Vest-Finnmark Rådet oversender henstilling til Finnmarkssykehuset om at det nedsettes 
en prosjektgruppe for å belyse etableringen av en helipad (landingsplass) i tilknytning til nye 
Hammerfest sykehus. 
 
Pkt. 3: Det vil ikke bli arrangert en egen UNG-konferanse i tilknytning til Forum-Reiseliv 2021, 
1.-2. november. Dette som følge av usikkerhet tilknyttet koronabestemmelser og -anbefalinger 
på det aktuelle tidspunkt, med tanke på å kunne samle alle 10. klassingene i Vest-Finnmark. 
 
Pkt. 2, 4 og 5: Vest-Finnmark Rådet tar sakene til orientering. 

 
Drøftingssaker: 
 
6. Deltakelse på Aqua-Nor 2021 (Trondheim, 24.-27. august) 
 
Enstemmig vedtatt: 
 
Vest-Finnmark Rådet deltar ikke med felles delegasjon på årets Aqua-Nor 2021. 
 
7. Koronapandemien – Utfordringer og eventuelle behov for samarbeid 
 
Enstemmig vedtatt: 
 
Vest-Finnmark Rådet vil fortsette det gode samarbeidet på dette området. 
 
 
Sak 28/21 Eventuelt 
 
Ingen saker ble behandlet. 
 
 


